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Zápis z 6. jednání Rady České televize ze dne 16.4.2025 

 

Přítomni osobně:  D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. 

Padevět, B. Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr 

(odchod 13:33), I. Tesař, L. X. Veselý  

 

Omluveni:   J. Fistein, I. Racek, P. Matocha 

    

Sekretariát Rady ČT: K. Mališová, P. Staňková, J. Ketman 

Předsedající:   K. Novák 

Hosté: D. Břinčil, P. Mrzena, P. Koliha, J. Mrákotová, J. Hrabovský, H. Chudárek, M. 

Štětina, P. Juchelka 

 

 

Program jednání:  

 

 

1. Zahájení  

2. Volba ověřovatelů zápisu  

3. Plnění usnesení a kontrola zápisů  

4. Informace generálního ředitele  

5. Informace o činnosti studia Region sever (Ústí nad Labem a Liberec) 

6. Stížnosti a podněty 

7. Materiály z Dozorčí komise 

8. Zpráva o činnosti ČT:D (2024) 

9. Různé  

10. Závěr 

 

Usnesení č. 95/06/25: Rada po projednání schvaluje program jednání v navrženém znění:  

 

1. Zahájení  

2. Volba ověřovatelů zápisu  

3. Plnění usnesení a kontrola zápisů  

4. Informace generálního ředitele  

5. Informace o činnosti studia Region sever (Ústí nad Labem a Liberec) 

6. Stížnosti a podněty 

7. Materiály z Dozorčí komise 
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8. Zpráva o činnosti ČT:D (2024) 

9. Různé  

10. Závěr 

(13:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

Mimo místnost: M. Richterová 

 

 

2) Volba ověřovatelů zápisu  

 

Usnesení č. 96/06/25: Rada volí ověřovatele zápisu radního Davida Brabce a radního Romana 

Bradáče a pověřuje je ověřením tohoto zápisu. 

(12:0:2) Návrh byl přijat. 

PRO: I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. Procházková, M. 

Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

ZDRŽEL SE: D. Brabec, R. Bradáč 

 

3) Plnění usnesení a kontrola zápisů  

 

  - Bez usnesení 

  

4) Informace generálního ředitele 

 
Viz. Příloha č.1 tohoto zápisu 

 

Usnesení č. 97/06/25: Ve věci pořadu „Sama doma“ odvysílaného v pátek 11. dubna 2025 od 
11:30 ze soukromé kliniky reprodukční medicíny Reprofit v Brně, Rada ČT pověřuje předsedu 
Rady, aby požádal RRTV o analýzu pořadu a následné související stanovisko, zda nedošlo 
k porušení zákona o rozhlasovém a televizním vysílání. 
(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

Procedurální návrh I. Chmel Denčevové – usnesení č. 98/06/25: Navrhuji ukončit předchozí 

diskuzi o sebevraždách. 

(13:0:1) Návrh byl přijat. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

ZDRŽEL SE: P. Šafařík 
 

5) Informace o činnosti studia Region sever (Ústí nad Labem a Liberec) 

Usnesení č. 99/06/25: Rada vyslechla informace vedoucího studia Ústí nad Labem Marka Štětiny 

o činnosti studia Region sever (Ústí nad Labem a Liberec). Rada bere tyto informace s uznáním na 

vědomí a děkuje všem pracovníkům studia Region sever (Ústí nad Labem a Liberec) za jejich 

práci. 

 

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 
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PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

6) Stížnosti a podněty 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu B. Procházkové č. 100/06/25 ke stížnosti CT13709/2025-5 

spočívající v úpravě posledního odstavce navržené odpovědi ve znění: 

 

„V návaznosti na výše uvedené zdůvodnění bychom Vás rádi požádali, abyste stěžovatele odkázali 

přímo na nás, a to zejména s přihlédnutím k pravidlům pro vyřizování podnětů a stížností Radou 

ČT. Děkujeme Vám za pochopení.“ 

(7:0:7) Návrh nebyl přijat. 

PRO: D. Brabec, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, J. Padevět, B. Procházková, M. Richterová, T. 

Řehák  

ZDRŽEL SE: L. Mrklas, K. Novák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý, R. Bradáč, 

 

Usnesení č. 101/06/25: Rada schvaluje návrh odpovědi na stížnost č.j.: 

- CT13709/2025-5 (podnět ve věci údajné defraudace finančních prostředků ČT – stěžovatel: K.S.) 

(8:1:5) Návrh byl přijat. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, L. Mrklas, K. Novák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

PROTI: B. Procházková 

ZDRŽEL SE: I. Chmel Denčevová, V. Ježek, T. Řehák, J. Padevět, M. Richterová 

 

Usnesení č. 102/06/25: Rada schvaluje návrhy odpovědí na tyto stížnosti č.j.: 

- e57/25 (stížnost na moderátorku Janu Peroutkovou – stěžovatel: P.Š.) 

-  e61/25 (stížnost na pořad Objektiv – stěžovatel: M.T.) 

- e101/25 (stížnost na neodvysílání informace o úmrtí Štefana Kvietika – stěžovatelka: M.J.) 

- e117/25 (žádost o uveřejnění omluvy za nepravdivé tvrzení uvedené Radou ČT – stěžovatel: K.H.) 

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

Usnesení č. 103/06/25: Rada ČT žádá generálního ředitele, aby v Informacích GŘ pro jednání 

Rady bylo pravidelně zařazeno také sdělení, jaká konkrétní opatření uvnitř ČT byla v souvislosti s 

doporučeními v rámci odpovědí zpracovaných Radou na stížnosti diváků byla přijata. 

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

Usnesení č. 104/06/25: Rada bere na vědomí informace předsedy Rady ČT Karla Nováka o stavu 

řešení stížností a podnětů k dnešnímu dni. 

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

7) Materiály z Dozorčí komise 

 

Usnesení č. 105/06/25: Rada bere na vědomí zápis ze 4. jednání Dozorčí komise RČT ze dne 9. 

4. 2025.  
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(Příloha č. 2) 
(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

Usnesení č. 106/06/25: Rada uděluje předchozí souhlas (po projednání v Dozorčí komisi – 

Usnesení č. DK 24/04/25) dle ust. § 9 odst. 8 zákona č. 483/1991 Sb., o České televizi, ve znění 

pozdějších předpisů, k uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene sjednané 

mezi Českou televizí, jakožto budoucím povinným, Hlavním městem Prahou, IČO: 00064581, se 

sídlem Mariánské náměstí 2/2, 110 01 Praha 1 – Nové Město, jakožto budoucím oprávněným a 

Technickou správou komunikací hl. m. Prahy, a.s., IČO: 03447286, se sídlem Veletržní 1623/24, 

170 00 Praha 7 – Holešovice, jakožto stavebníkem (dále jen „Smlouva“), za účelem udělení 

předchozího souhlasu dle ust. § 9 odst. 8 zákona č. 483/1991 Sb., o České televizi, ve znění 

pozdějších předpisů. 

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu P. Šafaříka usnesení č. 107/06/25 k návrhu V. Ježka: Rada 

ČT ukládá své Dozorčí komisi, aby posoudila a zdůvodnila, zda v případě nákupu (leasingu) čtyř 

osobních vozů Škoda Kodiaq ve verzi 2.0 Tdi Kw Selection 4x4 Dsg v době od 3. 12. 2024 do 4. 4. 

2025 ČT účelně a hospodárně využila své finanční prostředky. 

(10:0:4) Návrh byl přijat. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. Procházková, P. Šafařík, J. Šlégr, I. 

Tesař, L. X. Veselý 

ZDRŽEL SE: V. Ježek, M. Richterová, T. Řehák, I. Chmel Denčevová 

 

Usnesení č. 108/06/25: Rada ČT ukládá své Dozorčí komisi, aby posoudila a zdůvodnila, zda v 

případě nákupu (leasingu) čtyř osobních vozů Škoda Kodiaq ve verzi 2.0 Tdi Kw Selection 4x4 Dsg 

v době od 3. 12. 2024 do 4. 4. 2025 ČT účelně a hospodárně využila své finanční prostředky. 

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu P. Šafaříka usnesení č. 109/06/25: 

Rada ČT ukládá své Dozorčí komisi, aby posoudila a zdůvodnila, zda v případě únorového 

workshopu pro management České televize ČT účelně a hospodárně využila své finanční 

prostředky. 

(10:0:4) Návrh byl přijat. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. Procházková, P. Šafařík, J. Šlégr, I. 

Tesař, L. X. Veselý 

ZDRŽEL SE: V. Ježek, M. Richterová, T. Řehák, I. Chmel Denčevová 

 

Usnesení č. 110/06/25: Rada ČT ukládá své Dozorčí komisi, aby posoudila a zdůvodnila, zda v 

případě únorového workshopu pro management České televize ČT účelně a hospodárně využila 

své finanční prostředky. 

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 
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Usnesení č. 111/06/25: V souvislosti s pořadem Sama doma vysílaném v pátek 11. 4. 2025 žádá 

Rada Dozorčí komisi o prošetření, zda v souvislosti s tímto pořadem nebyla porušena zásada 

účelného a hospodárného využívání finančních zdrojů a majetku České televize, zda nedošlo ke 

zvýhodnění jednoho ekonomického subjektu proti jiným, či zda zjištěné okolnosti nezavdávají 

příčinu, že byly porušeny další zákonné předpisy či Kodex České televize.  

(14:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, J. Šlégr, I. Tesař, L. X. Veselý 

 

8) Zpráva o činnosti ČT :D (2024)  

 

Usnesení č. 112/06/25: Rada bere na vědomí materiál „Zpráva o programu ČT:D (2024)“ a žádá 

generálního ředitele, aby předložil aktualizaci materiálu v termínu do 31. března 2026. 

(13:0:0) Návrh byl přijat jednomyslně. 

PRO: D. Brabec, R. Bradáč, I. Chmel Denčevová, V. Ježek, L. Mrklas, K. Novák, J. Padevět, B. 

Procházková, M. Richterová, T. Řehák, P. Šafařík, I. Tesař, L. X. Veselý 

(13:33 – odchod Jiří Šlégr) 

 

9) Různé 

 

a) Program 7. jednání Rady ČT v roce 2025, které se uskuteční ve středu 14. května 2025, bude 

upřesněn v pozvánce. 

 

12) Závěr 

 

 

        Mgr. Karel Novák 

       předseda Rady ČT 

 

 

Přílohy: 

1) Informace generálního ředitele 

2) Zápis ze 4. jednání Dozorčí komise Rady České televize ze dne 9.4.2025 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 
 
David Brabec        Mgr. Roman Bradáč 
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Příloha č. 1 k zápisu z jednání RČT 

 

Informace generálního ředitele České televize 

materiál pro 6. jednání Rady ČT dne 16. dubna 2025 

 

1. Dne 8. dubna 25 proběhla na Kavčích horách 1. část pravidelného každoročního setkání se 

zástupci veřejných vysokých škol a univerzit. Za ČT se kromě generálního ředitele Jana 

Součka zúčastnil také ředitel divize Zpravodajství a publicistika Petr Mrzena, ředitel divize 

Korporátní služby Michal Fila a dále manažer designu a výzkumu z divize Digitálních služeb 

Zdeněk Lanc. Účelem tohoto setkání bylo zejména vyhodnocení dosavadní spolupráce mezi 

Českou televizí a vysokými školami (rozšířená a aktualizovaná databáze expertů, kteří za VŠ 

vystupují ve zpravodajských a publicistických pořadech, přenos univerzitních sportů na ČT 

sport, stážistické programy ČT, projekt Arteliér či Filmový akcelerátor) a další prohloubení této 

spolupráce např. v rámci projektu iReportér.  

2. Doplnění informací k měření sledovanosti metodou „out of home“ (v návaznosti na debatu na 

posledním jednání Rady ČT): 

Společnost Ressolution bude na základě výběrového řízení ATO (Asociace televizních 

organizací) od následujícího roku měřit televizní sledovanost mimo domov pomocí mobilního 

panelu. Členové tohoto panelu budou mít v mobilních telefonech nainstalovanou měřicí 

aplikaci, která pomocí mikrofonu telefonu zaznamenává s přesně stanovenými přestávkami 

zvukové otisky okolního prostředí. Tyto otisky, ze kterých není možné zpětně zrekonstruovat 

původní zvuk (nemají pro to ani potřebnou velikost), jsou následně odeslány z měřícího 

zařízení na server Ressolution, kde jsou porovnány s referenčními otisky měřených stanic. Na 

základě shody (audiomatching) je potom danému respondentovi přiřazena sledovanost. To, 

zda proběhla doma či mimo domov, bude posuzováno pomocí GPS polohy, informaci o 

dostupných Wi-Fi sítích (zejm. domácí Wi-Fi sítě respondenta) v rámci standardního software 

operačního systému apod. Aplikace v telefonu musí mít udělen přístup k mikrofonu, poloze, 

odesílání notifikací, musí ignorovat optimalizaci baterie a musí mít povolený běh na pozadí. 

Aplikace nemá přístup k žádným dalším údajům v telefonu, např. nezaznamenává hovory, 

nečte SMS, nenahrává žádný zvuk ani nezískává žádné informace z jiných aplikací. Metodika 

tohoto měření je auditovaná a obvyklá ve vyspělých zemích v Evropě i ve světě. 

3. Službu Smart TV České televize v prvním čtvrtletí 2025 aktivně používalo přes půl 

milionu uživatelů (březen 497 tisíc jednotlivých diváků, únor 475 000, leden 510 000). 

Největšího podílu z hlediska odsledovaného času získaly televizory na systému Android TV (45 

%), následují Samsung (23 %) a LG (20 %). Značky Apple TV (6 %), Hisense (5 %) a Philips (1 

%) mají nižší podíl na celkovém času Smart TV České televize. Podíl jednotlivých systémů je 

dlouhodobě stabilní. Podíl aplikace Smart TV na celkovém videoobsahu České televize nadále 

roste. Zatímco v roce 2024 platforma Smart TV reprezentovala 17 % celkového času 

stráveného přehráváním videoobsahu ČT, v únoru a březnu 2025 se jednalo už o 23 % 

celkového odsledovaného času (zdroj: Nielsen). 
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Příloha č. 2 k zápisu z jednání RČT 
 

Zápis ze 4. jednání Dozorčí komise Rady České televize ze dne 9.4.2025  

 

 

Přítomni: P. Juchelka, R. Kysela, P. Mádle, L. Musil, J. Stejskal 

Omluveni:   

Hosté:  A. Lukasíková, R. Šumpík (EY) 

  

 

Sekretariát Rady ČT: K. Mališová, P. Staňková 

Předsedající:  P. Juchelka 

 

 

1. Zahájení  

2. Pravidelný měsíční reporting – finanční ředitel David Břinčil  

3. Kontrola čerpání investic za rok 2024 – informace o průběhu šetření  

4. Posouzení výše honorářů externích komentátorů sportovních přenosů 2024 -–  

          informace o průběhu šetření 

5. Začerňování smluv – informace o průběhu šetření  

6. Work-shop s auditory na téma koncesionářských poplatků  

                7. Stanovisko k uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene mezi           

                     ČT a Hlavním městem Prahou 

8. Různé 

 

 

Ad 1) Zahájení  

 

- Bez usnesení 

 

Ad 2) Pravidelný měsíční reporting – finanční ředitel David Břinčil 

 

Usnesení č. DK 20/04/25 

 

DK se seznámila s výsledky hospodaření ČT za únor 2025. DK projednala tuto informaci u 

vybraných ukazatelů a konstatuje, že hospodaření probíhá v souladu s rozpočtem České televize. 

DK bere informace finančního ředitele Davida Břinčila na vědomí.  

(5:0:0)  

 

Ad 3) Kontrola čerpání investic za rok 2024 – informace o průběhu šetření 

 

Usnesení č. DK 21/04/25 
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Členové DK se seznámili s průběhem kontrolního šetření, které berou na vědomí. 
(5:0:0) 

 

Ad 4) Posouzení výše honorářů externích komentátorů sportovních přenosů 2024 -– 

informace o průběhu šetření 

 

DK projednala závěrečnou zprávu z kontrolního šetření. 
 

 

Usnesení č. DK 22/04/25 

 

• Stanovování sazeb externím komentátorům probíhají podle vnitřních pravidel 

• V kontrolovaných případech (viz výčet akcí zadaných RČT) byly v osmi případech 

realizovány ceníkové sazby, ve čtyřech případech získal komentátor sazbu odlišnou od 

ceníkové, avšak všechny případy byly řádně vysvětleny a odchylka sazby za přenos byla 

nejvýše +1500 Kč oproti ceníkové sazbě. Navýšení byla schválena v souladu s interním 

předpisy, tj. výkonným ředitelem programu ČT Sport. 

(5:0:0) 

 

Ad 5) Začerňování smluv – zahájení kontrolního šetření 

 

Usnesení č. DK 23/04/25 

 

DK se seznámila s průběhem kontrolního šetření na začerňování smluv. 

(5:0:0) 

 

 

6) Work-shop s auditory na téma koncesionářských poplatků 

 

DK se seznámila s metodikou účtování, evidence a správou pohledávek z titulu koncesionářských 

poplatků a metodikou auditování koncesionářských poplatků. 

 

- Bez usnesení 

 

 

7) Stanovisko k uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene mezi ČT a 

Hlavním městem Prahou 

  

Usnesení č. DK 24/04/25 

 

DK doporučuje RČT udělit souhlas k uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene sjednané mezi Českou televizí, jakožto budoucím povinným, Hlavním městem Prahou, 

IČO: 00064581, se sídlem Mariánské náměstí 2/2, 110 01 Praha 1 – Nové Město, jakožto budoucím 

oprávněným a Technickou správou komunikací hl. m. Prahy, a.s., IČO: 03447286, se sídlem 

Veletržní 1623/24, 170 00 Praha 7 – Holešovice, jakožto stavebníkem, za účelem udělení 

předchozího souhlasu dle ust. § 9 odst. 8 zákona č. 483/1991 Sb., o České televizi, ve znění 

pozdějších předpisů. 

(5:0:0) 
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8) Různé  

 

1. DK pověřuje předsedu DK projednat na následujícím jednání RČT harmonogram ke 

schvalování aktualizovaného rozpočtu ČT na rok 2025. 

 

2. DK projedná a předloží RČT ke schválení novelizaci kontrolního řádu. 

 

 

 
 

 

Ing. Petr Juchelka 

         předseda Dozorčí komise Rady ČT 

 


